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Zápisnica č. 6/2024 

zo zasadnutia Komisie kultúry a zahraničných stykov zápisnica 

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 09.12.2024 

 

Program: 

 

1. Začiatok rokovania. 

2. Návrh a schválenie programu rokovania. 

3. Návrh rozpočtu MČ BA - Vajnory na rok 2025 a prognózy na roky 2026 a 2027. 

4. Harmonogram podujatí na rok 2025. 

5. Vyhodnotenie podujatia Večer autentického folklóru Vajnory 2024. 

6. Informácia o uskutočnených podujatiach november – december 2024. 

7. Informácia k plesu. 

8. Rôzne. 

 
                                                                                                                                                                                                                    

1. Začiatok rokovania         

 Predsedníčka komisie otvorila zasadnutie a privítala prítomných členov.    

 

2. Návrh a schválenie programu rokovania 

Predsedníčka komisie predstavila návrh programu a predstavila jednotlivé body, ktoré 

budú prerokované Komisiou kultúry a zahraničných stykov, 

 

 

 

Uznesenie: Komisia schválila návrh programu.     

                               

3. Návrh rozpočtu MČ BA -Vajnory na rok 2025 a prognózy na roky 2026 a 2027 

 K návrhu rozpočtu sa vyjadril pán prednosta, ktorý informoval, že mestská časť má 

stabilizovaný príjem, avšak náklady neklesajú. V budúcom roku sa počíta s navýšením nákladov 

na Dom seniorov a súčasne sa ráta s navýšením výdavkov kvôli vyššej DPH, čím sa navýšia ceny 

služieb od dodávateľov. Taktiež sa čaká na schválenie štátneho rozpočtu, nakoľko financovanie 

prevádzky materských škôl ostáva v réžii mestskej časti. Súčasne sa riešia benefity pre učiteľov. 

Prebieha plán obnovy, kde je refundácia prostriedkov zabezpečovaná podľa priorít. 

V rámci kultúry je rozpočet porovnateľný s rokom 2024, avšak je čiastočne doplnený vstupom 

Silvi production, organizátora Lovestream festivalu, na základe memoranda o vzájomnej 

spolupráci s mestskou časťou Bratislava – Vajnory. Táto spolupráca je vo forme zabezpečenia 

niektorých podujatí, či akcií pre mestskú časť, resp. zabezpečením interpretov na dohodnuté 

podujatia. Kultúra bude realizovaná v rovnakých, ak nie väčších objemoch.  

 

 

Za: 9 Proti: 0 Zdržali sa: 0 
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Uznesenie: Komisia berie na vedomie návrh rozpočtu MČ BA - Vajnory na rok 2025 a prognózy 

na roky 2026 a 2027 a odporúča ho na rokovanie miestneho zastupiteľstva. 

 

4. Harmonogram podujatí na rok 2025 

 Pani Kendralová predstavila harmonogram podujatí na rok 2025. Pani Slezáková 

informovala o podujatí Ozveny Vianoc, kde sa tvoril plagát zo strany mestskej časti a bude sa 

dopĺňať hosť, spevácky zbor zo Šamorína. Dohodnuté je zverejnenie plagátu v decembrových 

Vajnorských novinkách. Taktiež je potrebné u pána Zajíca zistiť akým spôsobom sa mestská časť 

má podieľať na programe /napr. propagácia, Agapé, kvety /.  Predsedníčka komisie upresnila 

dátum podujatia – repríza Večera autentického folklóru v kultúrnom dome, ktoré sa má konať dňa 

19. januára 2024 o 16:00 hod. Pani Pokrivčáková navrhla dobrovoľné vstupné, ale vzhľadom na 

náklady ktoré sú fixné sa dohodla suma vstupného 5- 6  EUR. Začiatok podujatia bol navrhnutý na 

16:00 hod. Jedná sa o náklady na technické zabezpečenie podujatia / zvuková a svetelná réžia/. 

Organizátorom by mala byť Mestská časť Bratislava – Vajnory. Pani Molnárová navrhla možnosť 

sponzorsky riešiť pódium, pričom rozmer pódia by mal byť 10x6 m, s výškou 60 cm. Predaj 

lístkov by bol cez mestský úrad. Pani predsedníčka komisie poznamenala, že informácia by mala 

ísť čo najskôr von, aby sa podujatie predávalo, taktiež navrhla dať plagát do Vajnorských 

noviniek.  

 

 

 

Uznesenie: Komisia súhlasí s opakovaním podujatia Večer autentického folklóru pre Vajnory 

so vstupným 5 EUR / podľa cenovej kalkulácie zvukovej a svetelnej réžie/ , aby sa pokryli 

náklady na technické zabezpečenie. Oddelenie kultúry má preveriť dostupnosť zvukára, 

možnosť zabezpečiť sponzorsky pódium, vytvoriť plagát a overiť spôsob predaja lístkov. 

 

5. Vyhodnotenie podujatia Večer autentického folklóru Vajnory 2024. 

 Pani Mešková poďakovala všetkým účinkujúcim, dobrovoľníkom a aj pomáhajúcim. 

Veľmi ju teší, že sa dokázali spojiť všetci a vytvoriť spoločný program. Pani Molnárová 

spomenula, aby sa do budúcnosti vyhli komunikačným chybám a nedorozumeniam v súvislosti 

s organizáciou, kedy takéto podujatie má jedného vedúceho. Vo výsledku však podujatie bolo 

hodnotené ako milé stretnutie. Vedúci kultúrneho domu pán Lenár bol prekvapený organizáciou 

a vyjadril spokojnosť aj s počtom účastníkov. Návštevníci podujatia tiež hodnotili podujatie 

pozitívne.  

 

Uznesenie: Komisia berie na vedomie vyhodnotenie podujatia Večer autentického folklóru 

Vajnory 2024. 
 

6. Informácia o uskutočnených podujatiach november – december 2024. 

 

Pani Kendralová informovala o uskutočnených podujatiach Mikuláš a Vianočný stolnotenisový 

turnaj. Podujatia boli hodnotené návštevníkmi pozitívne. Informovala tiež o podujatiach, ktoré 

ešte v decembri budú, ako Luciin lampiónový sprievod a Vianočný trh v kultúrnom dome, spolu 

so živým Betlehemom v ľudovom dome.  

 

Uznesenie: Komisia berie na vedomie informáciu o uskutočnených podujatiach november – 

december 2024. 

Za: 9 Proti: 0  Zdržali sa: 0 

Za: 9 Proti: 0  Zdržali sa: 0 
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7. Informácia k plesu. 

 Ples je v štádiu príprav a zastrešuje ho na kľúč Silvi production. Pani Mešková navrhla 

iniciovať stretnutie s organizátorom aj vzhľadom na budúcu spoluprácu na podujatiach.  

 

Uznesenie: Komisia berie na vedomie informáciu o plese. 

 

8. Rôzne 

Pani Mešková požiadala pána prednostu, aby v prípade úspešného umiestnenia a následne 

použitia vajnorského ornamentu na reklamných a propagačných materiáloch olympijského 

výboru v roku 2026 bolo s ornamentom nakladané citlivo a prípadne aby boli návrhy použitia 

vopred komunikované. Pán prednosta potvrdil, že informácie k tejto náležitosti bude 

komunikovať aj pri prípadných stretnutiach.  

 

9. Diskusia 

Bez diskusie 

 

Ďalšia komisia je plánovaná na      

 

     . 

                                Mgr. art. Ľubica Mešková v.r. 

                                         predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Petra Kendralová, tajomník komisie 

Bratislava, dňa 09.12.2024 


